
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 22. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1618
Vil ministeren redegøre for, om vurderingen er, at de unge er misbrugere og derfor har 
brug for hjælp - eller om der er tale om unge, der er kurerer/sælgere for bander, vil 
ministeren ligeledes redegøre for, hvor mange advarsler der er givet til de unge som følge 
af, at de har et anerkendt misbrug, og vil ministeren endelig forholde sig til, om der skal 
sættes en kortlægning i gang af årsagerne til den voldsomme vækst, jf. artiklen ”Antallet 
af mindreårige sigtet for besiddelse af narko eksploderet: 'Svært at pege på en bestemt 
årsag'” fra bt.dk den 18. september 2021?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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